
 

 

Profeter er mennesker, der fortæller om, 
hvor højt Gud elsker os. En af dem 
hedder Esajas.   

Jesajas minder alle om, at selv i svære tider kan vi 
altid stole på Gud. Han er trofast overfor os og svigter 

os ikke. Han er en sikker støtte for os som en klippe.   

Når vi stoler på Gud, vil vi få fred i vores hjerter 
og være frie til at elske alle. Så vil Jesus leve 
iblandt os.  

"Stol altid på Gud, for Han er en evig klippe."  
(Esajas Bog 26,4) 
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Louisa fra Brasilien fortæller: Min bedstemor har 
brækket hånden og kan ikke gøre noget med den. 
Så jeg tager hjem til hende og hjælper hende med 
at gøre rent, vaske op og rydde op.  

Min bedstefar kan ikke hjælpe, fordi han skal vande 

planterne i haven og plukke frugt til salg. 
Farfar og farmor er meget taknemmelige for 
min hjælp og sagde: "Mange tak!".  
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